
Kretstingets årsmøte 2024
Kretsleder Amalie Øvrum Otterdal ønsker velkommen.

2. Konstituering:

Kretsleder Amalie, foreslår Marcus Gjermundshaug som ordstyrer - valgt ved akklamasjon
Tellekorps

- Forslag fra ordstyrer: Erlend Bakke, Pia Løfshus og Solveig Djupvik - alle valgt ved
akklamasjon

Referent: Mai Fen Fogelstrand - valgt ved akklamasjon
Signering av protokoll

- Forslag fra ordstyrer: Henrik Olsen og Odd-Arne - begge valgt ved akklamasjon

Godkjenning av innkalling - godkjent, ingen innsigelser
Godkjenning av saksliste - godkjent, ingen innsigelser
Forretningsorden - godkjent, ingen innsigelser

3. Kretsens forslag til årsmelding

Visekretsleder Fred Gjestad presenterer kort årsmeldingen
Årsmelding vedtatt uten innvendinger.

4. Kretsens regnskap for 2023

Fred Gjestad presenterer kretsstyrets forslag til regnskap for 2023. Kasserer og revisor er
ikke til stede under årsmøtet.

- høy omsetning, 4.5 millioner. dette skyldes HVAM og at regnskapet til leiren gikk
gjennom Romerike. Mange av utgiftene tilhører HVAM.

- diskusjon om regnskapet til HVAM og hvorfor dette gikk gjennom Romerike sitt
regnskap. Det ble stilt spørsmål til hva som hadde skjedd ved et eventuelt
underskudd av leiren og hvordan momskompensasjon og overskuddet blir fordelt
mellom kretsene som var med. Momskompensasjon som kommer neste år vil bli
fordelt mellom kretsene, og et underskudd hadde blitt fordelt tilsvarende overskuddet.
Kretsene har fordelt overskuddet, det som er med i regnskapet til Romerike er
Romerikes andel. At regnskapet gikk gjennom Romerike har heller ikke noe å gjøre
med årets VikenBUR/ABUR-søknaden.

- Så vidt styret bekjent er regnskapet for HVAM avsluttet, til tross for at flere venter på
utlegg. Det er vanskelig å si noe om regnskapet, når kasserer ikke er til stede.

- Spørsmål om hvordan styret stiller seg til bruk av penger på rekruttering?
- Svar Fred Gjestad: har en orienteringssak om dette med rekruttering

og styrking av gruppene



- Det reises kritikk mot regnskapet og til kretsens praksis på utlegg. Det er mange som
må vente lenge med å få pengene tilbake, og et ufullstendig regnskap burde ikke
godkjennes på årsmøtet

- Kretsstyret tar kritikken på alvor. Det er satt inn nye tiltak i samråd
med daglig leder.

Balansen presenteres.

Diskusjon om hvorvidt man kan godkjenne regnskapet med de mangler det har og uten
revisors beretning. Eventuelle andre løsninger diskuteres.

Kretsstyrets forslag til vedtak: godkjenne regnskap med forbehold om revisors godkjenning

Kretsstyret forklarer konsekvensene av at regnskapet ikke godkjennes under årsmøtet.
Kretstinget må i så fall kalles inn til nytt årsmøte når regnskapet med revisjon ligger klart.
Dette må også være klart før 30. mars.

Avstemning over følgende forslag til vedtak: godkjenne med forbehold om revisors
godkjennelse. Hvis det ikke godkjennes må styret komme tilbake til hva kretstinget skal
gjøre. Dette må i så fall gjøres før 30. mars.

Fred Gjestad: Kretsstyret tar kritikken som er reist under årsmøtet på alvor. Styret anbefaler
kretstinget å vedta regnskapet med forbehold.

Resultat: 52 stemmer for godkjenning. 22 stemmer mot godkjenning.
Det er 76 stemmeberettigede.
Regnskapet ble vedtatt med forbehold om revisors beretning. Revisors beretning sendes ut
til alle gruppene.

5. Innkommende forslag

Ingen forslag har kommet inn.

6. Valg

Valg av representanter til speiderting - alle delegater
- Elise Gjestad
- Sebastian Mosby Kristiansen
- Georg Arnfinsen
- Solveig Djupvik
- Marcus Gjermundshaug
- Nina Jonsvik Aarskog
- Ingunn Solbakken
- Marianne Skibakk
- Astrid Rossow



Kandidatene presenterer seg

Spørsmål om vara kan være fra samme gruppe? Kun representanter som er lovregulert av
NSF. Ordstyrer svarer at man setter inn vara som passer med representanten som ikke kan
stille. Det er ikke personlig vara.

Resultat: Representanter: Nina, Georg, Solveig og Sebastian. Vara: Elise (nr. 1), Marianne
(nr. 2), Ingunn (nr. 3) og Marcus (nr. 4)

Valg av representanter til roverforum - delegater mellom 16 og 25 år kan stemme
- Isak Aleksander Gald-Bergskaug
- Karoline Prøis Kagnes
- Birk Arne Solbakken
- Ulrik Wattum Rygh
- Ronja Bjørshol-Trelnes

Kandidater presenterer seg

Resultat: Representanter: Isak og Ronja. Vara: Karoline og Ulrik.

Valg av representanter til speiderforum - delegater som er 16 år eller yngre kan stemme
- Ragnhild Djupvik (Rælingen)
- Oda Birgitte Skjærli (Nes-Årnes)
- Emma Røberg Martinsen (Skedsmo)
- Eira Næss(Skedsmo)
- Jakob Gaard (Skedsmo)
- Are Sandanger (Skedsmo)
- Thea Knutsen (Hemnes)
- Marius Kopperud (Hemnes)
-

Resultat: Representanter: Ragnhild og Thea. Vara: Oda og Are.

7. Orienteringer

Barnas Camp Villmark - Fredrik Rossow presenterer med Mai Fen Fogelstrand og Susanna
Rossow

Kretskonkurranse - Fred Gjestad orienterer
- Trenger en hoveddommer til samme med Nina: Magnus Nicholson fra Nes-Årnes

melder seg

Landsleir - Fredrik Rossow presenterer

Venner på tokt 2024 - Mai Fen Fogelstrand og Susanna Rossow presenterer og oppfordrer
vandrere til å stille som stab for god erfaring.



Søknad hos Sparebankstiftelsen - til task-force og daglig leder-stillingen.

Ombud
- Kretsstyret oppfordrer til ombud på alle plan; Speiderforum og lederforum. Trenger

også flere inn i bever- og små speiderombudet.
- Ta kontakt med styret om du er interessert

Ledertrening
- Peff1 og Peff2 kjøres sammen 12.-14. april
- Trinn 1 skal gjennomføres over dager, først fysisk møte og deretter to digitale møter.

20. april, 2. mai og 7. mai.
- Det skal settes opp en lederstart, da det ble avlyst pga uvær

Kretsleder Amalie Øvrum Otterdal takker for oppmøtet og ønsker vel hjem.


